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Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-27, § 33 

 

 Tid Tisdagen den 27 augusti 2013 kl 17.00 – 19.00 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Torsdagen den 5 september 2013 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

 

 Ersättare: 

Viktor Strååt (M) §§ 1-24, 27-35 

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C) §§ 1-24, 26-35 

Måns Lönnroth (S)  

Charles Berkow (MP)  

Clara Lindgren (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Daniel Selin, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, 

Håkan Andersson, Malin Täppefur, Maria Svanholm, Pia Winbladh Högfors och Åse 

Geschwind samt borgarrådssekreteraren Albin Ring. 

 

 



  

 § 33 
Beslut om att förelägga idrottsnämnden om att utreda, åtgärda och 
lämna uppgifter gällande ventilation, badkvalitet, vvc-utförande, 
fuktskador samt kompletteringar inom egenkontroll vid 11 
bassängbadsanläggningar 
Dnr 2013-10457 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att förelägga idrottsnämnden att vidta 

 åtgärder och/eller utredningar m.m. enligt vad som framgår av: 

 

  bilaga  2 Vällingby sim- och idrottshall  

  bilaga 3 Högdalens sim- och idrottsanläggning 

  bilaga 4 Liljeholmsbadet 

 bilaga 5 Västertorps sim- och idrottshall 

 bilaga 6 Skärholmens sim- och idrottshall 

  bilaga 7 Farsta sim- och idrottshall 

 bilaga 8 Åkeshovs sim- och idrottshall 

  bilaga 9 Husbybadet  

  bilaga 10 Tensta sim- och idrottshall 

  bilaga 11 Forsgrenska badet 

  bilaga 12 Bredängsbadet 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att till idrottsnämnden översända 

 beslutet och tjänsteutlåtandet inklusive föreläggandena i bilagorna 2-12 rörande 

 de elva bassängbadsanläggningarna. 

 

3 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att översända kopia på beslutet till 

 fastighetsnämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 augusti 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mikael Magnusson m.fl. (S) enligt följande: 

 

Tjänsteutlåtandet innehåller en tydlig genomgång av bristerna i de olika berörda 

badanläggningarna. Det är dock tydligt att en bakomliggande orsak till dessa 

brister är problem med styrning och ansvarsfördelning, och att investeringar i 

underhåll och upprustningar inte gjorts. Stockholms badanläggningar har länge 

spelat en viktig roll för folkhälsan och är nödvändiga för att upprätthålla 

simkunnigheten hos Stockholms invånare. När vi låter våra gemensamma 

badanläggningar förfalla är det hög tid att diskutera om det är rimligt att 



  

simhallar i Stockholm kan behöva stänga på grund av bristande skötsel.  

 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Stellan F 

Hamrin (V) enligt följande: 

 

Tjänsteutlåtandet innehåller en tydlig genomgång av bristerna i de olika berörda 

badanläggningarna. Det är dock tydligt att en bakomliggande orsak till dessa 

brister är problem med styrning och ansvarsfördelning, och att investeringar i 

underhåll och upprustningar inte gjorts. Stockholms badanläggningar har länge 

spelat en viktig roll för folkhälsan och är nödvändiga för att upprätthålla 

simkunnigheten hos Stockholms invånare. När vi låter våra gemensamma 

badanläggningar förfalla är det hög tid att diskutera om det är rimligt att 

simhallar i Stockholm kan behöva stänga på grund av bristande skötsel.  

 

Vi noterar att baden i Järvaområdet är de enda som har fuktskador. Detta kan 

vara en tillfällighet men kan också vara ett uttryck för den starka tendens som 

finns att negligera förortsbefolkningens livsvillkor. Att Förbifarten går i ytläge 

enbart där är ett annat och allvarligare utslag av denna inställning liksom 

beslutet att inte lägga E18 i tunnel vid Järvafältet. Vi förutsätter därför att skulle 

problemen med badanläggningarna i Järvaområdet visa sig allvarliga är det där 

befintliga resurser satsas i första hand. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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